



The McDonald's UAE Allergens Guide provides an overview on all products and ingredients used to create your favourite McDonald's meals.

All allergens information are consolidated through a thorough identification process and in close coordination with our suppliers. The details provided in the guide are to the best of our knowledge and based on the information provided by our suppliers.

Please note that all food items are produced in our kitchens where allergens are handled and while we do our best to avoid any cross-contamination, we are unable to guarantee that the food items are 100% allergen free.

This guide is applicable to all food items offered in McDonald's restaurants across the UAE and it is updated on a regular basis. The latest update being **February 7th, 2022**.

Please revisit <https://www.mcdonalds.com/ae/en-ae/about-our-food.html> to access the most up-to-date version of the McDonald's UAE Allergen Guide.

يقدم دليل مسببات الحساسية من ماكدونالدز الإمارات لمحة عن جميع المنتجات والمكونات المستخدمة في تحضير وجباتكم المفضلة.

يتم تحديد جميع المعلومات المتعلقة بمسببات الحساسية من خلال عملية شاملة وبالتنسيق الوثيق مع موردينا. وحرصنا على أن تكون التفاصيل الواردة في الدليل دقيقة قدر الإمكان وتستند إلى المعلومات المقدمة من موردينا.

يرجى الملاحظة أنه يتم تحضير جميع الأصناف الغذائية في مطابخنا حيث يتم التعامل أيضًا مع مسببات الحساسية، وبالرغم من أننا نبذل قصارى جهدنا لتجنب أي اختلاط، فلا يمكننا أن نضمن بأن هذه الأصناف الغذائية خالية كليًا من مسببات الحساسية.

ينطبق هذا الدليل على كامل الأصناف الغذائية التي تقدمها مطاعم ماكدونالدز في دولة الإمارات، ويتم تحديثه بصورة دورية. علمًا أن آخر تحديث تم في **7 فبراير 2022**.

للاطلاع على أحدث نسخة من "دليل مسببات الحساسية من ماكدونالدز الإمارات" يمكنكم بإعادة زيارة <https://www.mcdonalds.com/ae/ar-ae/about-our-food.html>

